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Den 01.04. 2025 kl. 17:00-19.30, pause kl. 18.00 

 

HUSK- at melde afbud til Dorte eller formand 
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Protokol  

 Forældrerepræsentanter:  
Kathrine Stærmose, Hans Gregersen, Liza Frank Bøge, Maria Stubben 
Bang, Dennis Grøn, Susanne Tilma, Lærke Færch Ussing 
 
Medarbejderrepræsentanter:  
Lene Kjærgaard, Jana Løbner, Jesper Jørgensen, Rikke Bjerregaard 
Christensen (ref.) Lene Aggerholm og Dorte Jensen, skoleleder 
 
Elevrådsrepræsentanter 
Jêgir fra 9.a 

  

Godkendelse af  

referat fra sidste 

bestyrelsesmøde 

 

 

Punkter til dagsorden 

 

1. Nyt fra elev-

rådet 

 

 

Orientering fra elevrådet 

Fastelavn gik godt.  

• Tiden til klasserne var passende, men det ville være rart med 

lidt mere tid til at sætte op. 

Vibstrup 

• Godt med en emneuge. 

• Savner nogle af de værkstæder som var sidste gang, der var 

Vibstrup. 

• Vil gerne have, at der sker mere i Rødt hus og der er flere akti-

viteter til besøgsdagen. 

• Ønsker det pengesystem, som der har været tidligere tilbage. 

 

2. Godkendelse 

af budget 

2025 

 

Fremlæggelse af budget 2025, herefter godkendelse og udtalelse fra 

bestyrelsen 

• På personalefronten er vi endt med en enkelt udpegning, da 

en lærer på orlov har valgt at opsige sin stilling.  

• Har fortsat et mindre overskud.  

• Har fået 1 million til brug i forbindelse med bredere børnefæl-

lesskaber herunder til kompetenceløft af personalet. 

• Forventer et balanceret budget med et mindre overskud. 



   

   

 

     

Viby Skole 

www.viby-skole.dk 

 

 

 

 

 

 

• SFO’en endte sidste år med et overskud, herunder ligger der 

penge, der er tildelt de særlig sårbare. Forventer at ansætte 

endnu en pædagog til at understøtte de sårbare. 

• Budgettet skal ses som et samlet budget for skole og SFO og 

det er det sammenlagte budget der skal balancere. 

• Påtænker at bruge ressourcer på at optimere den lille lege-

plads, så der er et større område eleverne kan lege på. 

Bestyrelsen kan godkende budgettet, men synes det er uhensigts-

mæssigt, at skolerne ikke har bedre mulighed for at kende de tilskud 

der tilfalder skolerne i løbet af året. Dorte og Ulla laver en beskrivelse 

som tillæg. 

3. Kvalitetspro-

grammet 

 

DMJ fremlægger de ændringer som er i den nye aftale og hvilken stra-

tegiske drøftelser der har været i MED og PKU 

 

• Video der kort giver et indblik i de forskellige elementer i kva-

litetsprogrammet.  

• Ringetiderne vil ændres fra næste år så de to pauser vil blive 

på hhv. 20 og 40 min. 

 

4. Antimobbe-

plan 

En revidering 

• Udsættes til senere. 

5. Lukkedage i 

SFO 

 

Forslag fra SFO ved LA 

 

• Sampasning med Højvang og Vestergård har fungeret godt og 

ønsker at fortsætte. 

• Ønske om lukkedage den 24. Og 31. december. Skulle der 

være enkelte der har behov, så findes der en løsning, men op-

lever for mange ikke dukker op de dage. 

6. Hygiejnebind 

og tamponer 

på toilet-

terne? 

Kathrine  

 

• Er i gang med at undersøge, om der kunne være en kasse ved 

Sussi. 

4. Orientering  

    fra ledelsen  

 

Orienteringspunkt (Ledelsen) 

Pædagogisk lørdag 

• Vellykket arrangement med oplægsholder udefra – Tommy 

Krabbe og The Hint Hunt. 

Ny klasse og sammenlægning 

• Det har været udfordrende at blive pålagt at sammenlægge 

klasser i løbet af skoleåret. Det vil også have økonomiske kon-

sekvenser.  

• Der opstartes en ny 0. klasse fra 7/4. 

http://www.viby-skole.dk/
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• Der er ansat en ny pædagog til 0. klassen. 

Udpegning  

• Grundet omstændigheder så skal der nu kun udpeges en bør-

nehaveklasselærer. 

2 stk.  0. klasser  

• “Den gode overgang” - Samarbejdet med børnehaverne vedr. 

De kommende 0. klasser. Børnehaverne besøger skolen. Der 

afholdes overlevering mellem skole og børnehave. Prøver fra i 

år med at udsætte den endelige klassedannelse til hen over 

efteråret - eleverne begynder i stedet på hold. 

Skolemadordning 

• Der er kommet en mulighed for at gå med i en forsøgsordning 

med skolemad. Dorte vil undersøge det nærmere og under-

søge, om det kunne være relevant at gå med i en af ordnin-

gerne. Uklart om vi skal tilmeldes som skole eller kommune. 

 

 

 
5. Evt. 

 

 

6. Næste møde 

 

 

 

 

http://www.viby-skole.dk/

